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SE-PO.0052-8/08 
P R O T O K Ó Ł      Nr  XXXVIII/08  

 
z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi  

w dniu   26 czerwca 2008 roku  

 
 
 
 
O B E C N I:  
 
Stan radnych           -   21 

Obecnych                 -  19 
 
 
 
 
Skład Rady Miejskiej:  
 

1. Czesław Badura  - obecny 
2. Zofia Baza ńska  - obecna 
3. Krystian D ąbrowski  - obecny 
4. Krzysztof Francikowski - nieobecny 
5. Ireneusz Gawro ński  - obecny 
6. Janusz G ątkiewicz  - obecny 
7. Mirosław K ędzierski  - obecny 
8. Marian Kita   - obecny 
9. Wiesław Konderak  - obecny 
10. Teresa Kosmala  - obecna 
11. Andrzej Mentel  - nieobecny 
12. Jolanta Mo ćko   - obecna 
13. Marcin Musiał    - obecny 
14. Władysław Oczkowicz  - obecny 
15. Dominik Penar   - obecny 
16. Marek Rajca   - obecny 
17. GraŜyna Str ączek  - obecna 
18. Andrzej Świątek  - obecny 
19. Sławomir Święch  - obecny 
20. Hanna Szotowska  - obecna 
21. Danuta Walczak  - obecna 

 
 
 
 
W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :  
 
 

Burmistrz Miasta – Marek Mrozowski, Z-ca Burmistrza Miasta – Anna Ślagórska, Sekretarz 
Miasta – Dorota Bąk, Skarbnik Miasta – Urszula Polak – Wałek, Kierownicy Wydziałów UM, dyrektorzy 
jednostek i zakładów budŜetowych, Prezes ZIK Sp. z o.o., radni Powiatu Będzińskiego, mieszkańcy. 
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Dot. pkt. 1 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
 
Sławomir Święch   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Otwieram XXXVIII sesję Rady Miejskiej, zwołaną na postawie art. 20 ust. 1 Ustawy o 

samorządzie gminnym. Witam wszystkich gości i stwierdzam, Ŝe zgodnie z listą obecności na 
sali jest  wystarczająca ilość radnych do podejmowania uchwał. 

 
 
 
 

Dot. pkt. 2 – porz ądku obrad Sesji  
 
  
 
 
Sławomir Święch   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przestawił proponowane zmiany do porządku obrad: 

1. autopoprawka do punktu 9.1 – projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2008 
rok. 

2. wprowadzenie punktu 9.12 – projektu uchwały w sprawie nabycia do gminnego zasobu 
nieruchomości zabudowanej działki nr 89 k. m. 21 o powierzchni 176 m. kw. połoŜonej przy ul. 
Katowickiej w Czeladzi. 

3. wprowadzenie punktu 9.13 – projektu uchwały w sprawie nabycia do gminnego zasobu 
nieruchomości działki nr 133 k. m. 21 o powierzchni 186 m. kw. połoŜonej przy ul. Kaczej w 
Czeladzi.  

4. wprowadzenie punktu 9.19 – projektu uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. 
części działki nr 126 k. m. 55 o pow. 65 m. kw. przy ul. Prostej w Czeladzi. 

5. wprowadzenie punktu 9.21 + projektu uchwały w sprawie  przystąpienia do sporządzenia 
zmian Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Czeladź. 

6. wprowadzenie punktu 9.22 – projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź w obszarze 
„Starego Miasta”. 

7. wprowadzenie punktu 9.23 – projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
zmiany planu miejscowego zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź przyjętego 
uchwałą Nr LXVI/1019/2006 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 19 kwietnia 2006 r. 

8. wprowadzenie punktu 9.24 – projektu uchwały w sprawie likwidacji zakładu budŜetowego pod 
nazwą Zakład InŜynierii Komunalnej.  

9. wprowadzenie punktu 9.25 – projektu uchwały w sprawie zmiany statutu Miejskiego Zarządu 
Gospodarki Komunalnej w Czeladzi. 

-  Czy ktoś chciałby zaproponować jeszcze jakieś zmiany do porządku obrad? 
 
Andrzej Świątek  - radny  
 
- Zaproponował skreślenie z porządku obrad punktu 9.5 – projektu uchwały w sprawie 

utworzenia przez Gminę Czeladź towarzystwa budownictwa społecznego w formie spółki z 
ograniczoną odpowiedzialnością i objęcia w niej 100% udziałów.  

 
Sławomir Święch   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z Państwa radnych jest za skreśleniem z porządku obrad  projektu uchwały w sprawie 

utworzenia przez Gminę Czeladź towarzystwa budownictwa społecznego w formie spółki z 
ograniczoną odpowiedzialnością i objęcia w niej 100% udziałów? 
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GŁOSOWANIE /bez: Z. Bazańskiej, J. Gątkiewicza/ 
 
 
 
     3   głosy za 
   12  głosów  przeciw 
     2   głosy wstrzymuj ące si ę 
 
 
 
 
 Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe propozycja zmian w porz ądku obrad zgłoszona 
przez  radnego Andrzeja Świątka nie została przyj ęta. 
 
 
 
Sławomir Święch   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy są uwagi do zmian przedstawionych przeze mnie? 
 

 
 
Radna GraŜyna Strączek zgłosiła zmianę zapisu  punktu 7, który otrzymałby brzmienie: 

„Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych oraz zapytania mieszkańców” 
  
 
 
 

Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe Rada przyj ęła porz ądek obrad z uwzgl ędnieniem 
przedstawionych  zmian. 
 
 
 
Rada przyj ęła nast ępujący porz ądek obrad:  

 
 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przyj ęcie porz ądku obrad. 
3. Przyj ęcie protokołu z obrad sesji w dniu: 

a/ 29 maja 2008r. 
4. Informacja Burmistrza Miasta z działalno ści w okresie mi ędzysesyjnym. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Zapytania mieszka ńców.  
7. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytani a radnych oraz zapytania mieszka ńców. 
8. Informacja o skali pozyskania finansowych środków zewn ętrznych.  

a/ Wprowadzenie. 
b/ Opinie Komisji. 
c/ Dyskusja. 

   9.   Podjęcie uchwał w sprawie:  
1. zmian w bud Ŝecie miasta na 2008 rok.  
2. przyst ąpienia do Porozumienia w sprawie przygotowania i re alizacji projektu 

„Gospodarcza Brama Śląska etap I: uruchomienie Zagł ębiowskiej Strefy Gospodarczej” 
wpisanego do Indykatywnego Wykazu Indywidualnych Pr ojektów Kluczowych 
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Śląskiego na lata 2007- 2013. 

3. określenia sposobu ustalania wysoko ści opłat za korzystanie z wiat przystankowych 
zabudowanych gablotami jako no śników reklamy.  

4. zmiany uchwały Nr XLVIII/682/2005 Rady Miejskiej  w Czeladzi z dnia 31 marca 2005r. w 
sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym.  

5. utworzenia przez Gmin ę Czeladź towarzystwa budownictwa społecznego w formie 
spółki z ograniczon ą odpowiedzialno ścią i obj ęcia w niej 100% udziałów.  
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6. sprzeda Ŝy części działki nr 4 k. m. 21 przy ul. 1 Maja w Czeladzi  o powierzchni ogólnej 
3988 m2 . 

7. sprzeda Ŝy działki nr 37 k. m. 62 o powierzchni 2405 m 2 poło Ŝonej w Czeladzi w  pobli Ŝu 
Drogi Krajowej nr 86. 

8. sprzeda Ŝy działek gruntu nr 14, 15 i 16 k. m. 62 o ł ącznej pow. 7 591m 2 poło Ŝonych przy 
ul. Wiosennej w Czeladzi. 

9. sprzeda Ŝy działki gruntu nr 2/8 k. m. 11 o pow. 467m 2 poło Ŝonej przy ul. Grodzieckiej w 
Czeladzi. 

10. wyra Ŝenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzeda Ŝy lokalu mieszkalnego nr 4 
poło Ŝonego przy ul. Czystej 10 w Czeladzi. 

11. wyra Ŝenia zgody na udzielenie Górniczej Spółdzielni Mies zkaniowej „Skarbek” w 
Czeladzi bonifikaty od opłaty z tytułu przekształce nia prawa u Ŝytkowania wieczystego 
w prawo własno ści nieruchomo ści. 

12. nabycia do gminnego zasobu nieruchomo ści zabudowanej działki nr 89 k. m. 21 o 
powierzchni 176 m. kw. poło Ŝonej przy ul. Katowickiej w Czeladzi. 

13. nabycia do gminnego zasobu nieruchomo ści działki nr 133 k. m. 21 o powierzchni 186 
m. kw. poło Ŝonej przy ul. Kaczej w Czeladzi.  

14. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy cz ęści działki nr 54/1 k. m. 13 o pow. 81m 2 przy ul. 
Ogrodowej w Czeladzi. 

15. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy cz ęści działki nr 39/2 k. m. 48 o pow. 220m 2 przy ul. 
Nowopogo ńskiej  w Czeladzi. 

16. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy cz ęści działek nr: 48/2, 49/2, 50/2, 51/2, 52/2, 53/2, k. m. 
43 o pow. około 700m 2 przy ul. Wojciechowskiego w Czeladzi. 

17. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy cz ęści działki nr 32/14 k. m. 41 o pow. 202m 2 przy ul. 
Powsta ńców Śląskich w Czeladzi. 

18. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy cz ęści działki nr 125/4 k. m. 55 o pow. 12,50m 2 przy  ul . 

Norwida  w Czeladzi. 
19. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 126 k. m. 55 o pow. 65 m. kw. przy 

ul. Prostej w Czeladzi. 
20. zmiany Uchwały Rady Miejskiej w Czeladzi nr XXX VII/494/2008 z dnia 29 maja 2008r. 
21. przyst ąpienia do sporz ądzenia zmian Studium uwarunkowa ń i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Czelad ź. 
22. przyst ąpienia do sporz ądzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Czelad ź w obszarze „Starego Miasta”. 
23. przyst ąpienia do sporz ądzenia zmiany planu miejscowego zagospodarowania 

przestrzennego miasta Czelad ź przyj ętego uchwał ą Nr LXVI/1019/2006 Rady Miejskiej w 
Czeladzi z dnia 19 kwietnia 2006 r. 

24. likwidacji zakładu bud Ŝetowego pod nazw ą Zakład In Ŝynierii Komunalnej.  
25. zmiany statutu Miejskiego Zarz ądu Gospodarki Komunalnej w Czeladzi. 
26. zmiany uchwały nr XXXIX/538/2004 Rady Miejskiej  w Czeladzi z dnia 28 pa ździernika 

2004 r. w sprawie uchwalenia statutu Gminy Miejskie j Czelad ź. 
10.Sprawy bie Ŝące. 

      11.Zamkni ęcie obrad sesji. 
 

 
 
 

Dot. pkt. 3 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
 
Sławomir Święch   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do przyjęcia protokołu z obrad sesji w dniu 29 maja 2008 r. 
- Czy są uwagi do  protokołu? 

 
Uwagę do protokołu zgłosił radny Andrzej Świątek. 
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Sławomir Święch   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem protokołu z obrad sesji w dniu 29 maja  2008 r.?  
 
 
 
 
GŁOSOWANIE /bez: Z. Bazańskiej, J. Gątkiewicza/ 
 
 
 
 13  głosów za 
  3  głosy  przeciw 
  1   głos  wstrzymuj ący  si ę 
 
 
          Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe Rada przyj ęła protokół z obrad w dniu 29 maja 2008 r. 
 
 
 
 

Dot. pkt. 4 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
Sławomir Święch   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Informacja Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 
Anna Ślagórska  - Z-ca Burmistrza Miasta  

 
- Uzupełnia przedstawioną radnym  informację międzysesyjną. 

 
 
 
DYSKUSJA 

 
 
W dyskusji udział wzięli: 

 
1. GraŜyna Strączek  - radna 
2. Małgorzata Jastrząb  - Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami 
3. Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta 
4. Anna Ślagórska  - Z-ca Burmistrza Miasta 
5. Zofia Gajdzik         -           Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i InŜynierii Miejskiej 
6. Krzysztof Niebylski  - Komendant StraŜy Miejskiej  
7. Bogusława Karecińska  - Kierownik Wydziału Administracyjno–Gospodarczego  
8. Maciej Bednarczyk  - Z-ca Dyrektora ZBK 
9. Henryk Michalski  - Dyrektor MOSiR 
10. Maria Kiecol   - Kierownik Wydziału Audytu Wewnętrznego i Kontroli 
11. Andrzej Świątek  - radny 
12. Marian Kita   - radny 
13. Teresa Kosmala  - radna 
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Dot. pkt. 5 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
Sławomir Święch   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do interpelacji  i zapytań radnych.  
 
Mirosław K ędzierski   - radny  

 
- Dlaczego w artykule w „Dzienniku Zachodnim” pisze się, Ŝe radni zarabiają? O ile wiem, to 

radni nie zarabiają. 
 
Sławomir Święch   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- To jest pytanie do „Dziennika Zachodniego”. 
 
Mirosław K ędzierski   - radny  

 
- Dlaczego nie pisze się całej prawdy. PrzecieŜ nie wszyscy radni byli za podwyŜką diet. 
 
Sławomir Święch   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Tego typu krótkie wypowiedzi dla prasy, są ujmowane w artykuł, który firmuje autor artykułu. 

Są to wypowiedzi, które nie zawsze są autoryzowane. Nikt z nas nie bierze odpowiedzialności 
za słowa i wypowiedzi uŜyte w tekście przez autora.  MoŜna ewentualnie zarzucić autorowi, w 
myśl prawa prasowego, pewne niewłaściwe zapisy czy przekłamania, ale artykuł nie 
przedstawia przebiegu tematu, tylko jest  wrzuceniem dla czytających kilku najistotniejszych 
kwestii. MoŜe Pan to sprostować. 

 
 
Dyskusja nt.artykułu dot.  diet radnych: 
 
 

1. Mirosław Kędzierski  - radny 
2. Sławomir Święch  - Przewodniczący Rady Miejskiej 

 
 
 
Mirosław K ędzierski   - radny  
 
- Dot. szalejących motocyklistów. NaleŜy coś z tym zrobić. Brak jakiejkolwiek kontroli ze strony 

StraŜy Miejskiej, policji. 
 
Teresa Kosmala  - radna  
 
- Dlaczego do tej pory nie został zatrudniony w Urzędzie Miejski Konserwator Zabytków? Kiedy 

będzie zatrudniony? 
- W ubiegłym miesiącu rozstrzygnięty został przetarg na zakup sprzętu nagłaśniającego na salę 

sesyjną. Dlaczego go jeszcze nie ma? 
 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe ten temat przedstawiony był w informacji międzysesyjnej. 
 
 
Teresa Kosmala  - radna  
 
- Jaki będzie zakres obowiązków i kompetencji Pana Zygmunta Machnika, zatrudnionego na 

stanowisku specjalisty ds. aktywizacji majątku gminy? 
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- Odczytuje interpelację Pana Ryszarda Walaszka w sprawie:  
1. koszenia traw na terenie miasta,  
2. utwardzenia nawierzchni ul. Stawowej, Matejki i Prusa.  
3. czy Pan Burmistrz, jako organ wpisujący podmioty do ewidencji działalności gospodarczej ma 

uprawnienia do przeprowadzenia kontroli pod kątem wywiązywania się z przyznanych im 
koncesji? 

4.  Czy istnieje wymóg powiadamiania Wydziału Ochrony Środowiska Starostwa Powiatowego o 
wpisie do ewidencji działalności gospodarczej podmiotów prowadzących działalność 
gospodarczą i mających wpływ na środowisko?  

5. Jaki status prawny ma ul. Poniatowskiego? Czy jest to droga gminna? 
Prosi o odpowiedź na piśmie. 

- Prosi o wydrukowanie Regulaminu utrzymania porządku i czystości na terenie gminy i 
rozwieszenie go na tablicach oraz o dostarczenie do domów jednorodzinnych w miejscach, 
gdzie nie ma tablic. 

 
Danuta Walczak  - radna  
 
- Proszę o zamieszczenie w „Echu Czeladzi” informacji na temat wysokości czynszu w budynku 

przy ul. Szpitalnej 5. 
- Jak wygląda sprawa remontu ul. Staszica? 
- Jakie są wyniki kontroli wydatków w placówkach oświatowych za 2007 rok? 
 
Jolanta Mo ćko   - Wiceprzewodnicz ąca Rady Miejskiej  
 
- Prośba o dodatkowe patrole policji na ul. Wojciechowskiego w weekendy. 
- Ul. Spacerowa, przy budynku, gdzie jest apteka, bank jest bardzo niebezpiecznie. Prośba o 

zamontowanie ogranicznika prędkości. 
- Prośba o skoszenie traw na skwerze za „Lidlem”. 
 
Marian Kita   - radny  
 
- Od ponad pół roku przy ul. Szpitalnej 35 stoi czerwone auto. Wielokrotnie StraŜ Miejska 

oglądała to auto. Ponad pół roku stoi kradzione auto. 
- Były budynek fabryki „Józefów” przy ul. Szpitalnej został przekształcony we wspólnotę. W 

chwili obecnej wspólnota odgrodziła się palikami i zagrodziła wszelkie dojazdy dla straŜy 
poŜarnej, karetek itd. Jak to wygląda w punktu widzenia prawa? 

- Czy Pan Przewodniczący wydelegował radnych do obsługi delegacji zagranicznych? 
- Miesiąc temu pytałem o trenerów poszczególnych druŜyn MCKS. Do chwili obecnej nie 

otrzymałem odpowiedzi. 
 
Andrzej Świątek   - radny  
 
- Jakie są kryteria doboru młodzieŜy na wyjazdy do miast partnerskich? 
- Brak pieszych patroli StraŜy Miejskiej w Parku Grabek. 
- Jakie są główne błędy powtarzane przez kierowników placówek oświatowych? 
- Dlaczego podczas śmiertelnego wypadku w MOSiR-ze nie było nikogo z nadzoru? Dlaczego 

nikt  nie reagował na naduŜywanie alkoholu przez pracowników MOSiR-u? uwaŜam, ze 
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu powinna zająć się tą sprawą. Jakie są ustalenia prokuratury 
na temat wypadku? 

- Dlaczego nastąpiło przesunięcie terminu realizacji obwodnicy Osiedla Piłsudskiego na 2009 
rok? Dlaczego nie zostały zabezpieczone odpowiednie środki na realizację tego zadania?  

- W dniu 17.06.2008 r. odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej. Wyjaśnienia składał Dyrektor 
Jerzy Górniak. UwaŜam, ze działania były nieformalne, nieprawne. Na aneksie podpisanym w 
dniu 25 czerwca, a on takiej daty mieć nie powinien, jest równieŜ podpisany radca prawny 
Ireneusz śarłok. 

 
Sławomir Święch   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Rozumiem, Ŝe to są ustalenia Komisji i będzie to wpisane w protokół. 
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Andrzej Świątek   - radny  
 
- W dniu dzisiejszym przekaŜę Panu, Panie Przewodniczący komplet pism tego dotyczący. 
 
Sławomir Święch   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Ja oczekuję tego od Przewodniczącej Komisji rewizyjnej, a nie od Pana.  
 
Andrzej Świątek   - radny  
 
- Ja tylko, jako członek Zespołu Kontrolnego, informuję Pana o tym publicznie i wskazuję na 

powaŜne uchybienia, które odkryliśmy w trakcie kontroli. 
 
Sławomir Święch   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Proszę o przekazanie tych dokumentów na ręce Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej. 
 
Czesław Badura   - radny  
 
- Mówiłem juŜ o tym wcześniej – co z walącymi się budynkami na ul. Kilińskiego? 
- Brak oznakowania ulic na terenie miasta. 
- Czy odbył się przegląd placów zabaw na terenie miasta? Czy były uzupełniane huśtawki? 
 
  

 
Dot. pkt. 6 – porz ądku obrad Sesji  

 
 
 
 
Sławomir Święch   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do zapytań mieszkańców.  
- Czy ktoś z mieszkańców chciałby zabrać głos? 
 
 
Głos zabrała: 
 

1. Janina Jurkiewicz  - mieszkanka  – wystąpienie dot.: 
• Podziału korytarza w bloku na Osiedlu Musiała  

 
 
DYSKUSJA 
 
 W dyskusji udział wzięli: 
 
       1.   Sławomir Święch  - Przewodniczący Rady Miejskiej 
       2.   Janina Jurkiewicz  - mieszkanka 
       3.   Włodzimierz Górski  - mieszkaniec 
 

 
 

Dot. pkt. 7– porz ądku obrad Sesji  
 
 
Sławomir Święch   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych oraz zapytania 

mieszkańców. 
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Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- Mirosław Kędzierski – „Dziennik Zachodni”. My nie odpowiadamy za treści zamieszczane w 

jakiejkolwiek prasie. Powinien się Pan zwrócić do autora tekstu lub „Dziennika Zachodniego”, 
jeŜeli uwaŜa Pan, Ŝe dziennikarz napisał nieprawdę. 

- Szalejący motocykliści. To jest kompetencja policji. PrzekaŜemy to do policji. 
- Konserwator zabytków. Dwa razy ogłosiliśmy konkurs. Nie było odpowiednich kandydatów. Na 

jeden się nikt nie zgłosił. Jeden kandydatów podczas pierwszego konkursu, nie spełniał 
warunków. Zamierzamy ogłosić taki konkurs w najbliŜszym czasie, poniewaŜ konserwator 
zabytków jest nam potrzebny. 

- System konferencyjny. Rozumiem, Ŝe jest pilna potrzeba zakupu tego systemu, poniewaŜ 
Pani radna nie słyszała, Ŝe chwilę wcześniej mówiliśmy na ten temat.  

 
Bogusława Kareci ńska - Kierownik Wydziału Administracyjno - Gospodar czego  
 
- 10 czerwca została zawarta umowa na dostawę systemu konferencyjnego. Termin realizacji 

był 14 dni od daty zawarcia umowy. Minął wczoraj. Dzisiaj dostałam pisemną informację od 
wykonawcy, który przetarg wygrał, Ŝe prawdopodobnie jutro termin zostanie dotrzymany. Nam 
zostaje tylko stosowanie zapisów umowy, czyli kar. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- Specjalista ds. aktywizacji majątku gminy. Tę funkcję pełni Pan Zygmunt Machnik. Jest to 

osoba doświadczona, powszechnie znana. Jego zadaniem jest przegląd naszego majątku i 
próba jego aktywizacji. Głównym kierunkiem jego zainteresowania będzie kopalnia „Saturn.
  

Zofia Gajdzik   - Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta  i InŜynierii Miejskiej  
 
- Regulamin utrzymania czystości jest dostępny w wydziale. Ja przekaŜę go. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- Informacja o wysokości czynszu w budynku przy ul. Szpitalnej 5 do „Echa Czeladzi”. JeŜeli 

taka potrzeba jest – umieścimy taką informację. 
- Remont ul. Staszica. 
 
Jerzy Górniak   - Prezes ZIK Sp. z o.o.  
 
- Zaczynamy lada dzień. Wszystko jest przygotowane. Gdy skończymy ul. Katowicką, 

wchodzimy na ul. Staszica. 
 
DYSKUSJA 
 
W dyskusji uczestniczyli:: 
 
 1. Teresa Kosmala  - radna 
 2. Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta 
 
Maria Kiecol   - Kierownik Wydziału Audytu Wewn ętrznego i Kontroli  
 
- w „Seniorze”, po zbadaniu 5% wydatków za rok ubiegły nie stwierdzono nieprawidłowości. 

Takowe wystąpienie z podpisem Pana Burmistrza zostało do dyrektora wystosowane.  
- Kompleksowa kontrola Przedszkola Nr 12. kontrolowano głównie sprawy gospodarki 

majątkowej /inwentaryzację/, sprawy ustalania wynagrodzeń pracowników jednostki, łącznie z 
dodatkami do tych wynagrodzeń, sprawy zwrotu naleŜności nadpłaconych przez rodziców z 
tytułu Ŝywienia dzieci, sprawy ściągalności zaległości w opłatach za Ŝywienie dzieci 
przebywających w przedszkolu oraz zagadnienia związane z zamówieniami publicznymi. 
Kontrola obejmowała rok 2007 i 2008. stwierdzono, Ŝe inwentaryzacja majątku musi być 
przeprowadzona ponownie i takie zalecenie zostało wystosowane w formie pisemnej. Są do 
poprawienia pewne sprawy w dokumentacji pracowniczej, są zalecenia dotyczące ściągnięcia 
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zaległych opłat, których windykacja nie jest prowadzona, a zaległości sięgają 3 lat wstecz i 
dokonania zwrotu nadpłaconych naleŜności z tytułu Ŝywienia dzieci. 

- Szkoła Podstawowa Nr 7. tam są zalecenia związane z koniecznością poprawy gospodarki 
finansowo – księgowej w sensie lepszego dopilnowywania dowodów księgowych, które są 
podstawą zapisów w księgach rachunkowych, czy dokładniejszego ich opisywania, tego 
wszystkiego co jest wymagane zgodnie z obowiązującymi przepisami Ustawy o 
rachunkowości, Ustawy o finansach publicznych i wewnętrznymi uregulowaniami 
obowiązującymi w danej jednostce. W jednostce jest szereg regulaminów wewnętrznych 
począwszy od zakładowego planu kont, do którego jednostka musi się stosować. Musi być 
zarządzenie dotyczące  zasad rachunkowości przyjętych w tej jednostce, instrukcja 
kancelaryjna, inwentaryzacyjna i wszystkie dokumenty, które w danej jednostce są 
wytwarzane, do jednostki docierają muszą być przez pryzmat tych regulacji wewnętrznych 
sprawdzone i merytorycznie i formalnie. Po zatwierdzeniu do zapłaty dopiero stanowią 
podstawę zapisu w księgach rachunkowych, które muszą być prowadzone bardzo rzetelnie. 

- Przedszkole Nr 4 i Szkoła Podstawowa Nr 3. w tej chwili są sporządzane protokoły z kontroli i 
dopiero w oparciu o te protokoły będą prawdopodobnie sporządzane zalecenia pokontrolne, 
ale związane z Ustawą o rachunkowości i Ustawą o finansach publicznych, a dotyczące 
pewnej skrupulatności w dokumentowaniu pewnych operacji. 

 
Ad vocem głos zabrała radna Danuta Walczak. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- Generalnie po kaŜdej kontroli występujemy do dyrektorów z pismem w sprawie wykonania 

zaleceń pokontrolnych. Najczęściej ograniczmy się do zwracania  uwagi, tam gdzie jest 
widoczna poprawa, gdzie tych błędów jest mniej, gdzie stare błędy zostały usunięte. Badamy 
wyrywkowo. Nie jesteśmy w stanie zbadać kaŜdej placówki, a mamy obowiązek przejrzeć 5% 
procent wydawanych środków finansowych. Robimy więcej, niemniej jednak rzadko kiedy 
robimy kontrolę kompleksową. Są teŜ przypadki takie jak dyrektora „Seniora”, gdzie niczego 
się nie dopatrzyliśmy i zmuszony byłem dać dyrektorowi nagrodę, natomiast tam gdzie nie 
dopatrzyliśmy się poprawy, zmuszony byłem dać naganę. 

 
Krzysztof Niebylski  - Komendant Stra Ŝy Miejskiej  
 
- Awantury, bójki na ul. Wojciechowskiego. Nie były zgłaszane interwencje. Mamy patrole 

wspólne z policją w godzinach wieczornych. Zwrócimy na to uwagę.  
 
 
Ad vocem głos zabrała Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Jolanta Moćko. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- Ul. Spacerowa – budynek sklepu na rogu. Organizacja ruchu jest w trakcie realizacji. Zostanie 

ona wykonana i postulujemy tam próg. Natomiast docelowo tę drogę moŜna by trochę 
przesunąć. 

 
Wiesław Krzysiek - po. Dyrektora Miejskiego Zarz ądu  Gospodarki Komunalnej  
 
- Koszenie traw za „Lidlem”. Weźmiemy to pod uwagę. 
 
Krzysztof Niebylski  - Komendant Stra Ŝy Miejskiej  
 
- Auto na ul. Szpitalnej 35. Ten samochód, który tam stoi nie figuruje jako kradziony. W tej 

chwili prowadzimy korespondencję z Ubezpieczeniowym Funduszem Gwarancyjnym, 
policjami, m. in. z Łodzi, bo tam był ślad, Ŝe kiedyś ten samochód tam był. Z tego co wiemy na 
chwilę obecną,  ten samochód został sprowadzony z zagranicy. Jest problem z ustaleniem 
właściciela. 

 
 

Ad vocem głos zabrał radny Marian Kita. 



 11

DYSKUSJA 
 
W dyskusji uczestniczyli:: 
 

1.   Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta 
2.  Krzysztof Niebylski  - Komendant StraŜy Miejskiej  

 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- Wspólnota ma prawo się odgrodzić od otoczenia, jak kaŜdy inny właściciel, jeŜeli podejmie 

taka uchwałę.  
 
Sławomir Święch   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Jest to początek  problemów wspólnotowych, bo te płoty będą powstawały w róŜnych 

miejscach. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- Pragnę przypomnieć, Ŝe zwracałem juŜ na to uwagę i między innymi dlatego wstrzymana jest 

sprzedaŜ mieszkań we wspólnotach, które nie stanowią jednej nieruchomości. Chodzi o to, 
aby w takich przypadkach był taki teren, który nie będzie przeszkadzał innym uŜytkownikom. 

 
Sławomir Święch   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Pan radny zwrócił uwagę na kwestię bezpieczeństwa dojazdu. Mieszkańcy tego osiedla 

muszą zabezpieczyć słuŜebność przejścia i przejazdu, która jest moŜliwa do orzeczenia 
stosownym zapisem umowy lub sądowego ustalenia tzw. drogi koniecznej. To są jedyne 
moŜliwości działania sąsiada. Jest to jedyna moŜliwość, aby był zabezpieczony dojazd do 
nieruchomości sąsiedniej. Myślę, Ŝe spółdzielnia powinna zwrócić się do zarządu wspólnoty o 
uregulowanie takich kwestii. Prawo zabezpieczenia przejazdu musi być wyegzekwowane.  

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- Część z Państwa była obecna na moim spotkaniu z mieszkańcami ul. Legionów, kiedy  

wstrzymaliśmy nowy podział nieruchomości, jaki został zaproponowany przez Spółdzielnię 
„Saturn”. Odbyło się bardzo burzliwe spotkanie, bo mieszkańcy chcieli kupować tak jak jest. Ja 
tłumaczyłem mieszkańcom, Ŝe to nie chodzi o jakieś moje widzimisię, ale mówimy o 
przyszłości. Właśnie o tych sytuacjach, kiedy wspólnoty zaczną się ogradzać i Ŝeby był 
zabezpieczony dojazd. Na ile udało się przekonać mieszkańców – nie wiem. Pan słusznie 
zauwaŜa, Ŝe potem pojawia się problem. JeŜeli my reagujemy w miarę szybko, z 
wyprzedzeniem, to teŜ jest źle. Nawet nie wszyscy radni obecni na tym spotkaniu byli za tym, 
aby wydzielać takie drogi dojazdowe. 

 
Teresa Wąsowicz  - Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji  
 
- Lekkoatletyka – Janina Wcisło, Tomasz Kurkiewicz 
- Siatkówka dziewcząt – Renata Hilarowicz, Michał Zatoński  
- Piłka noŜna – grupa naborowa młodsza  - Adrian Woźniak 
-  Piłka noŜna – grupa naborowa starsza – Adrian Woźniak  
- Piłka noŜna - trampkarze młodsi  - Robert Woźniak 
- Piłka noŜna – trampkarze starsi – Marcin Szlęk 
- Piłka noŜna- juniorzy -  Piotr Kroczek 
- Piłka noŜna A klasa – Krzysztof Kowalski 
- Tenis stołowy – Maciej Terefinko 
- Koszykówka chłopców – Sylwester Iwanowski , Andrzej Mentel, Krzysztof  Zdeb, Andrzej 

Kokoszka  
 
 



 12

 
Anna Ślagórska  - Z-ca Burmistrza Miasta  
 
- Nauczyciele klas sportowych koszykówki, siatkówki równocześnie ci uczniowie są 

zawodnikami klubowymi, więc nauczyciele równocześnie prowadzą ich jako trenerzy klubowi, 
stąd te nazwiska się pojawiają.  

  
 
 
DYSKUSJA 
 
W dyskusji uczestniczyli: 

 
1. Andrzej Świątek  - radny 
2. Anna Ślagórska  - Z-ca Burmistrza Miasta 
3. Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta 
 

 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- Czy wybrano radnych do delegacji? Nie znamy na dziś Ŝadnych składów delegacji. 
 
 
DYSKUSJA 
 
W dyskusji uczestniczyli: 
 

1. Marian Kita  - radny 
2. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta 
3. Andrzej Świątek - radny 

 
 
 
Anna Ślagórska  - Z-ca Burmistrza Miasta  
 
- Wymiana grup młodzieŜowych. Są 3 wyjazdy zagraniczne: Łotwa, Ukraina i Francja. Do 

wszystkich tych wyjazdów jest opracowany co roku regulamin, wprowadzony Zarządzeniem 
Burmistrza Miasta. Na Łotwę jadą dzieci gimnazjalne. Dokonaliśmy wyboru spośród uczniów, 
którzy zgłosili chęć wyjazdu. Wyjazd na Ukrainę to wymiana pomiędzy Miejskim Zespołem 
Szkół i Gimnazjum Nr 1, a stroną ukraińską. Wyboru młodzieŜy dokonuje dyrekcja szkoły. Są 
to wyjazdy skierowane do uczniów, którzy mają dobre wyniki w nauce, wyniki sportowe i in. na 
wyjazd do Francji typują rady pedagogiczne. Jedzie równieŜ zdobywca I miejsca w Konkursie 
Wiedzy o Czeladzi.  

- Dobór kadry. Na Ukrainę doboru kadry dokonuje dyrektor szkoły. Zawsze staramy się, aby 
jechał nauczyciel wychowania fizycznego. Ukraina – kierownikiem wyjazdu jest p. Kozieł, która 
jest nauczycielem, a jednocześnie działa w harcerstwie. Drugą osobą jest nauczyciel historii. 
Do Francji typujemy pedagogów, którzy wiele lat pracują, mają osiągnięcia. Jest to jakaś 
forma nagrody równieŜ dla nauczycieli. 

- Osoby, które opiekują się grupami młodzieŜowymi. W ubiegłym roku była to P. dyrektor 
Hilarowicz i p. dyrektor Świder z MZS. W tym roku będą równieŜ obydwie Panie + p. Pisarczyk 
z SP 2. są to osoby, które będą opiekowały się grupami i łotewska i litewską. JeŜeli chodzi o 
Francję – grupą będą się opiekować nauczyciele i młodzieŜ z Gimnazjum  Nr 2. 

- 3 grupy jednocześnie wynikają z podpisanych umów. Terminy przyjazdu proponuje równieŜ 
druga strona. Te wyjazdy od lat organizowane z końcem czerwca i początkiem lipca. 

- Na Komisji Oświaty podawałam program pobytu grup zagranicznych. 
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GraŜyna Str ączek    - radna  
 
- Czy opiekunowie wyjeŜdŜający z dziećmi, oprócz odpowiednich uprawnień, podpisują 

deklaracje odpowiedzialności za bezpieczeństwo dzieci i czy otrzymują za pobyt 
wynagrodzenie? 

 
Anna Ślagórska  - Z-ca Burmistrza Miasta  
 
- Deklaracje oczywiście są podpisywane, inaczej kuratorium nie zatwierdziłoby nam placówki 

wypoczynku. Otrzymują wynagrodzenie. Jest to niewielka kwota. Jest to umowa zlecenie, po 
raz pierwszy wprowadzona, poniewaŜ w ten sposób jesteśmy w stanie lepiej wyegzekwować 
obowiązki i odpowiedzialność nauczyciela. 

 
Krzysztof Niebylski  - Komendant Stra Ŝy Miejskiej  
 
- Park Grabek jest często kontrolowany przez StraŜ Miejską, szczególnie po otwarciu nowego 

placu zabaw.  Są patrole piesze, samochodowe, na skuterach teŜ tam jeŜdŜą. Jest to kwestia 
interpretacji. 

 
Andrzej Świątek   - radny  

 
- Mieliśmy podpisaną umowę z patrolami policji. Czy ta umowa jest zrealizowana? 
 
Krzysztof Niebylski  - Komendant Stra Ŝy Miejskiej  
 
- Zgodnie z podpisanym porozumieniem, policjanci maja płacone za dodatkowe patrole od 

godz. 19.00 do 1.00.  
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- Wypadek śmiertelny. Są wśród nas tacy, którzy kapitał będą zbijać na wszystkim. 
- Odczytuje pismo z prokuratury w sprawie umorzenia postępowania w sprawie śmiertelnego 

wypadku przy pracy. 
- Skoro Pan ma swoje rewelacje, poproszę radcę, aby zawiadomił prokuraturę, Ŝe Pan radny 

ukrywa przed prokuraturą jakieś dowody i Ŝeby prokuratura zbadała te dowody. I wtedy 
wrócimy do sprawy. 

 
Andrzej Świątek   - radny  
 
- 28 maja pytałem na sesji. Powiedzieliście, Ŝe trwa postępowanie. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- Pan dzisiaj twierdził, Ŝe pracownicy w MOSiR-ze byli pijani, Ŝe wcześniej pili, Ŝe nie było 

nadzoru, więc niech prokuratura zbada ten wątek, skoro Pan ma świadków, którzy tak mówili. 
 
Andrzej Świątek   - radny  
 
- Pytałem na poprzedniej sesji i Pani Burmistrz odpowiedziała mi, Ŝe trwają jeszcze jakieś 

czynności.  
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- Obwodnica ul. Piłsudskiego. Chciałbym przypomnieć, Ŝe ta droga, o której Pan radny opowiada, Ŝe  

była ustalona w trakcie budowy osiedla, to jest nieprawda. Droga, która była ustalona do kościoła w 
trakcie budowy to była obecna ul. Składkowskiego. Na wniosek mieszkańców kościół został 
odgrodzony od tej ulicy, Ŝeby nikt do kościoła nie mógł przyjechać, a musiał dojść. Jest rzeczywiście 
problem komunikacyjny, jeŜeli chodzi o kościół i całe osiedle. Ten problem zostanie rozwiązany 
poprzez obwodnicę łączącą ul. Siemianowicką z ul. Legionów w takim kształcie, jak został wytyczony, 
a nie Ŝadne zwyczajowe drogi. Na razie nie planujemy utwardzać zwyczajowych dróg, bo po prostu nas 
na to nie stać.  
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Sławomir Święch   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Proszę jeszcze o wyjaśnienie rozbieŜności między kwotą oszacowaną, zabezpieczoną, a 

kwotą oferty i przez co nie odbył się przetarg. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- Procedura będzie wymagała powtórzenia. Dzisiaj mamy juŜ większą wiedzę na ten temat. To, 

Ŝe chcemy działać szybko dzisiaj okazuje się wielkim grzechem. MoŜemy czekać w 
nieskończoność i nie wstawiać Ŝadnych działań do WPI, ale na jakiej podstawie my 
jakiekolwiek działania mamy podjąć, m.in. szacowanie wartości, jeŜeli w WPI nie ma śladu, 
czyli Państwo nie wyraŜacie zgody, Ŝebyśmy my coś takiego robili. W związku z tym takie 
zadanie musi być w WPI, potem jest cała procedura szacowania, przetargi. JeŜeli przetarg się 
uda, to się uda, jeŜeli nie, to nie. Tu chodzi nie przede wszystkim o kwotę, ale o to, Ŝe nie ma 
juŜ wolnych mocy przerobowych w biurach projektowych. I to jest dzisiaj podstawowy problem 
zwalniający cały proces projektowania. I to się wiąŜe teŜ z poziomem cen, ceny są relatywnie 
wyŜsze.  

- Sprawa aneksów. MoŜe Pan Górniak powie, co ma na sumieniu. 
 
Jerzy Górniak   - Prezes ZIK Sp. z o.o.  
 
- Nic nie mam na sumieniu. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- Ul. Kilińskiego – walące się budynki. W jednym przypadku toczy się postępowanie spadkowe. 

Następne zostaną zgłoszone do nadzoru budowlanego.  
 
Maciej Bednarczyk  - Z-ca Dyrektora ZBK  
 
- Dwa razy do roku robimy kontrole placów zabaw. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- Brak nazw ulic. MoŜe StraŜ zwróciłaby uwagę mieszkańcom, Ŝe te numery powinny być. 
 
 
 Przewodnicz ący Rady ogłosił przerw ę. 
 
 
Sławomir Święch   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Wznawiam obrady po przerwie. 

Zapytania mieszka ńców o ś. Dehnelów 6/4  

Uwagi co do odpowiedzi zgłosił radny A. Świątek( jego zdaniem ograniczane są prawa mieszkańców 
co do korzystania z tych nieruchomości. 

Dyskusja w sprawie odpowiedzi na zapytanie mieszkanki Janiny Jurkiewicz 

1. Teresa Kosmala - Radna 
2. S. Święch - Przewodniczący Rady 

Ireneusz Gawro ński  -  Radny Rady Miejskiej  

- Wczoraj zgłaszałem interpelacje do Prezesa Spółki ZIK dot. kanalizacji osiedla Józefów. Pan 
prezes podjął stosowne działania tzn. Dzisiaj rano została przeprowadzona wizja i będą 
podjęte dalsze działania. 
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Teresa Kosmala - Radna Rady Miejskiej  

-  Jak rozumiem interpelacje moŜna zgłaszać bezpośrednio do Prezesa ZIK? 

Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

-  Była to interpelacja skierowana do Burmistrza. Jest to ponowienie wcześniej zgłaszanej  
interpelacji. 

 

Dot. pkt. 8 – porz ądku obrad Sesji  

 

Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do omówienia punktu 8 tj. Informacji o skali pozyskania finansowych środków 
zewnętrznych. Proszę o wprowadzenie. 
 
 
 
a/ Wprowadzenie. 

 

Małgorzata Skiba - Zast ępca Kierownika Wydziału Rozwoju Miasta i In Ŝynierii Miejskiej  

-  Omawia materiał przedstawiony radnym. 
 
b/ Opinie Komisji. 

 

Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

-  Proszę o opinie poszczególne Komisje. 

GraŜyna Str ączek - Przewodnicz ąca Komisji Finansowo- Bud Ŝetowej  

-  Komisja zaopiniowała materiał pozytywnie. Sugestia ze strony komisji była taka by pisać 
więcej wniosków na większe kwoty. 

Władysław Oczkowicz - Przewodnicz ący komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  

-  Komisja zaopiniowała materiał pozytywnie. 

 
c/ Dyskusja. 

 

Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

-  Otwieram dyskusję. 
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W dyskusji udział wzięli: 

 

1. S. Święch - Przewodniczący Rady 
2. M. Skiba - Zastępca Kierownika Wydziału Rozwoju Miasta i InŜynierii Miejskiej 
3. A. Świątek - Radny 
4. J. Moćko - Wiceprzewodnicząca Rady 
5. D. Penar - Radny 
6. M. Mrozowski - Burmistrz Miasta 

 

Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

-  Jeśli nie ma więcej pytań, zamykam dyskusję. 

 

Dot. pkt. 9 – porz ądku obrad Sesji  

 

Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

-  Przechodzimy do punktu 9 tj. podjęcia uchwał w sprawie.  

-  Pierwszy projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2008 rok. Proszę panią 
Skarbnik o omówienie projektu uchwały wraz z autopoprawką. 

Urszula Polak-Wałek - Skarbnik Miasta  

-  Omawia projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

-  Czy są pytania do projektu uchwały? 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 

1. T. Kosmala  -  Radna 
2. A. Światek  -  Radny 
3. Z. Gajdzik  -  Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i InŜynierii Miejskiej  

 

Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

-  Zamykam dyskusję. Przechodzimy do przegłosowania projektu uchwały, kto jest za? 
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GŁOSOWANIE IMIENNE /obecnych 15 radnych, bez: M. Musiała, D. Penara, H. Szołowskiej, D. 
Walczak/ 

 

12 głosów za  

1 głos przeciw  

2 głosy wstrzymuj ący  

 

Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe uchwała Nr XXXVIII/507/2008 w sprawie zmian w 
bud Ŝecie miasta na 2008 rok została przez Rad ę podj ęta.  

 

Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

-  Kolejny projekt uchwały w sprawie przystąpienia do Porozumienia w sprawie przygotowania i 
realizacji projektu „Gospodarcza Brama Śląska etap I: uruchomienie Zagłębiowskiej Strefy 
Gospodarczej” wpisanego do Indykatywnego Wykazu Indywidualnych Projektów Kluczowych 
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Śląskiego na lata 2007- 2013. 

Zofia Gajdzik  -  Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta  i InŜynierii Miejskiej  

-  Omawia projekt uchwały. 

 

Rada Miejska nie zgłosiła uwag do projektu uchwały. 

 

Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

-  Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały? 

 

GŁOSOWANIE /obecnych 15 radnych, bez: M. Musiała, M. Kędzierskiego, H. Szołowskiej, D. 
Walczak/ 

 

13 głosów za  

0 głosów przeciw  

2 głosy wstrzymuj ący  
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Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe uchwała Nr XXXVIII/508/2008 w sprawie 
przyst ąpienia do Porozumienia w sprawie przygotowania i re alizacji projektu „Gospodarcza 
Brama Śląska etap I: uruchomienie Zagł ębiowskiej Strefy Gospodarczej” wpisanego do 
Indykatywnego Wykazu Indywidualnych Projektów Klucz owych Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa Śląskiego na lata 2007- 2013 została przez Rad ę podj ęta.  

 

Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

-  Przechodzimy do kolejnego projektu uchwały w sprawie określenia sposobu ustalania 
wysokości opłat za korzystanie z wiat przystankowych zabudowanych gablotami jako 
nośników reklamy.  

- Czy są pytania? 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 

1. D. Penar  -  Radny 
2. Z. Gajdzik  -  Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i InŜynierii Miejskiej 

 

Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

-  Jeśli nie ma więcej pytań proszę o przegłosowanie projektu uchwały. Kto jest za? 

 

GŁOSOWANIE /obecnych 14 radnych, bez: Z. Bazańskiej, D. Walczak, H. Szołowskiej, M. Musiała, A. 
Świątka/ 

 

12 głosów za  

1 głos przeciw  

1 głos wstrzymuj ący  

 

Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe uchwała Nr XXXVIII/509/2008 w sprawie okre ślenia 
sposobu ustalania wysoko ści opłat za korzystanie z wiat przystankowych zabud owanych 
gablotami jako no śników reklamy została przez Rad ę podj ęta.  
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Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

-  Kolejny projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVIII/682/2005 Rady Miejskiej w 
Czeladzi z dnia 31 marca 2005r. w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej o 
charakterze socjalnym. 

Anna Ślagórska - Zast ępca Burmistrza Miasta  

-  Omawia projekt uchwały. 

Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

- Czy są pytania? 

Marek Rajca - Przewodnicz ący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpiecze ństwa  

-  Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Dominik Penar - Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  

-  Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

GraŜyna Str ączek - Przewodnicz ąca Komisji Finansowo- Bud Ŝetowej  

-  Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

-  Jeśli nie ma więcej pytań kto z państwa jest za podjęciem uchwały? 

 

GŁOSOWANIE /obecnych 14 radnych, bez: D. Walczak, W. Konderaka, M. Musiała, H. Szołowskiej, 
M. Kędzierskiego/ 

 

14 głosów za  

0 głosów przeciw  

0 głosów wstrzymuj ący  

 

Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe uchwała Nr XXXVIII/510/2008 w sprawie zmiany 
uchwały Nr XLVIII/682/2005 Rady Miejskiej w Czeladz i z dnia 31 marca 2005r. w sprawie 
regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakte rze socjalnym została przez Rad ę 
podj ęta.  

 

Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

-  Ogłaszam 20 minut przerwy. 
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PRZERWA 

 

Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

-  Wznawiam obrady po przerwie. 

-  Kolejny projekt uchwały w sprawie utworzenia przez Gminę Czeladź towarzystwa 
budownictwa społecznego w formie spółki z ograniczoną odpowiedzialnością i objęcia w niej 
100% udziałów.  

-  Odczytuje projekt uchwały. 

- Czy są jakieś opinie komisji? 

GraŜyna Str ączek - Przewodnicz ąca Komisji Finansowo- Bud Ŝetowej  

-  Komisja wniosła kilka uwag, które zostały uwzględnione i poprawione w dzisiaj przedłoŜonym 
nam projekcie uchwały. Komisja nie głosowała projektu uchwały. 

Władysław Oczkowicz - Przewodnicz ący komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  

- Komisja Rozwoju równieŜ miała kilka technicznych uwag, projekt uchwały nie został 
przegłosowany na Komisji. 

Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

-  Kto z państwa radnych chciałaby zabrać głos? 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 

1. T. Kosmala  -  Radna 
2. A. Świątek  - Radny, apeluje by dzisiaj nie podejmować tego projektu uchwały. 
3. S. Święch  -  Przewodniczący Rady 
4. M. Kędzierski  -  Radny -zgłosił wniosek formalny o powołanie Komisji do zbadania, 

potrzeby zasadności powołania spółki. 
5. J. Gątkiewicz  -  Wiceprzewodniczący Rady 
6. A. Nowak  -  Zastępca Kierownika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami 
7. M. Mrozowski  -  Burmistrz Miasta 

 

Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

-  Przechodzimy do przegłosowania wniosku radnego M. Kędzierskiego. 

-  Kto z państwa radnych jest za utworzeniem wewnętrznej komisji spośród państwa radnych do 
zbadania zasadności tworzenia podmiotu TBS Spółka z o.o. i dokonania analizy ekonomicznej 
przedsięwzięcia? 
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GŁOSOWANIE /obecnych 15 radnych, bez: D. Walczak, D. Penara, M. Kity, Cz. Badury/ 

 

3  głosy za  

10  głosów przeciw  

 2  głosy wstrzymuj ące si ę 

 

Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe wniosek radnego M. K ędzierskiego nie został przez 
Radę podj ęty.  

 

Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

-  Przechodzimy do przegłosowania projektu uchwały. Kto z Państwa radnych jest za podjęciem 
uchwały? 

 

GŁOSOWANIE /obecnych 17 radnych, bez:  D. Penara, M. Kity/ 

 

13  głosów za  

  3  głosy przeciw  

  1 głos wstrzymuj ący  

 

Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe uchwała Nr XXXVIII/511/2008 w sprawie utworzenia 
przez Gmin ę Czeladź towarzystwa budownictwa społecznego w formie spółk i z ograniczon ą 
odpowiedzialno ścią i obj ęcia w niej 100% udziałów została przez Rad ę podj ęta.  

 

Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

-  Kolejny projekt uchwały w sprawie sprzedaŜy części działki nr 4 k. m. 21 przy ul. 1 Maja w 
Czeladzi o powierzchni ogólnej 3988 m2 . Projekt uchwały zawiera propozycję nie wyraŜenia 
zgody. 

-  Czy są pytania? 

W dyskusji udział wzięli: 

 

1. T. Kosmala  -  Radna 
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2. M. Mrozowski  -  Burmistrz Miasta 
3. M. Jastrząb  -  Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami 

 

Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

-  Jeśli nie ma więcej pytań, kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały? 

 

GŁOSOWANIE /obecnych 17 radnych, bez:  Z. Bazańskiej, I. Gawrońskiego, M. Kity/ 

 

13  głosów za  

0  głosów przeciw  

3  głosy wstrzymuj ące si ę 

Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe uchwała Nr XXXVIII/512/2008 w sprawie sprzeda Ŝy 
części działki nr 4 k. m. 21 przy ul. 1 Maja w Czeladzi  o powierzchni ogólnej 3988 m 2 została 
przez Rad ę podj ęta.  

 

Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

-  Kolejny projekt uchwały w sprawie sprzedaŜy działki nr 37 k. m. 62 o powierzchni 2405 m2 

połoŜonej w Czeladzi w pobliŜu Drogi Krajowej nr 86. 

-  Czy są pytania? 

 

Rada Miejska nie zgłosiła uwag. 

 

Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

-  Przechodzimy do głosowania, kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały? 

 

GŁOSOWANIE /obecnych 17 radnych, bez:  Z. Bazańskiej, I. Gawrońskiego, M. Kity/ 

 

13  głosów za  

0  głosów przeciw  

3  głosy wstrzymuj ące si ę 
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Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe uchwała Nr XXXVIII/513/2008 w sprawie  sprzeda Ŝy 
działki nr 37 k. m. 62 o powierzchni 2405 m 2 poło Ŝonej w Czeladzi w pobli Ŝu Drogi Krajowej nr 
86 została przez Rad ę podj ęta.  

 

Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

-  Kolejny projekt uchwały w sprawie sprzedaŜy działek gruntu nr 14, 15 i 16 k. m. 62 o łącznej 
pow. 7 591m2 połoŜonych przy ul. Wiosennej w Czeladzi. 

-  Czy są pytania? 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 

1. A. Świątek  -  Radny 
2. S. Święch  -  Przewodniczący Rady 
3. M. Mrozowski  -  Burmistrz Miasta 
4. G. Strączek  -  Radna 
5. M. Jastrząb  -  Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami 

 

GŁOSOWANIE /obecnych 17 radnych, bez:  I. Gawrońskiego, M. Kity/ 

 

13  głosów za  

  0 głosów przeciw  

  4  głosy wstrzymuj ące si ę 

 

Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe uchwała Nr XXXVIII/514/2008 w sprawie  sprzeda Ŝy 
działek gruntu nr 14, 15 i 16 k. m. 62 o ł ącznej pow. 7 591m 2 poło Ŝonych przy ul. Wiosennej w 
Czeladzi została przez Rad ę podj ęta.  

 

Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

-  Kolejny projekt uchwały w sprawie sprzedaŜy działki gruntu nr 2/8 k.m. 11 o pow. 467m2 

połoŜonej przy ul. Grodzieckiej w Czeladzi. 

-  Czy są pytania? 

 

Rada Miejska nie wniosła uwag. 
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Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

-  Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały? 

 

GŁOSOWANIE /obecnych 17 radnych, bez:  I. Gawrońskiego, M. Kity/ 

 

17  głosów za  

0  głosów przeciw  

0  głosów wstrzymuj ących si ę 

 

Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe uchwała Nr XXXVIII/515/2008 w sprawie  sprzeda Ŝy 
działki gruntu nr 2/8 k. m. 11 o pow. 467m 2 poło Ŝonej przy ul. Grodzieckiej w Czeladzi została 
przez Rad ę podj ęta.  

 

Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

-  Kolejny projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaŜy 
lokalu mieszkalnego nr 4 połoŜonego przy ul. Czystej 10 w Czeladzi. 

- Czy są pytania? 

 

W dyskusji udział wzięli: 

1. T. Kosmala  -  Radna 
2. S. Święch  -  Przewodniczący Rady 
3. M. Jastrząb  -  Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami 
4. M. Mrozowski  -  Burmistrz Miasta 

 

Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

-  Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały? 

 

GŁOSOWANIE /obecnych 18 radnych, bez: M. Kity/ 

 

18  głosów za  

0  głosów przeciw  
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0  głosów wstrzymuj ących si ę 

 

Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe uchwała Nr XXXVIII/516/2008 w sprawie  wyra Ŝenia 
zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzeda Ŝy lokalu mieszkalnego nr 4 poło Ŝonego przy ul. 
Czystej 10 w Czeladzi została przez Rad ę podj ęta.  

 

Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie Górniczej Spółdzielni 
Mieszkaniowej „Skarbek” w Czeladzi bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa 
uŜytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości. 

-  Czy są pytania? 

 

W dyskusji udział wzięli: 

1. T. Kosmala  -  Radna 
2. M. Jastrząb  -  Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomości 
3. S. Święch  -  Przewodniczący Rady 

 

Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

-  Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały? 

 

GŁOSOWANIE /obecnych 18 radnych, bez: M. Kity/ 

 

18  głosów za  

 0  głosów przeciw  

 0  głosów wstrzymuj ący  

 

Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe uchwała Nr XXXVIII/517/2008 w sprawie  wyra Ŝenia 
zgody na udzielenie Górniczej Spółdzielni Mieszkani owej „Skarbek” w Czeladzi bonifikaty od 
opłaty z tytułu przekształcenia prawa u Ŝytkowania wieczystego w prawo własno ści 
nieruchomo ści została przez Rad ę podj ęta.  
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Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

-  Kolejny projekt uchwały w sprawie nabycia do gminnego zasobu nieruchomości zabudowanej 
działki nr 89 k. m. 21 o powierzchni 176m2 połoŜonej przy ul. Katowickiej 4 w Czeladzi. 

-  Czy są pytania? 

-  Proszę o komentarz ze strony Urzędu poniewaŜ nie był ten projekt omawiany na komisjach. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 

1. M. Jastrząb  - Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomości ( omawia projekt uchwały) 
2. T. Kosmala  -  Radna 
3. M. Mrozowski  -  Burmistrz Miasta 

 

Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

-  Jeśli nie ma więcej pytań, kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały? 

 

GŁOSOWANIE /obecnych 17 radnych, bez: M. Kity, W. Konderaka/ 

 

14  głosów za  

0  głosów przeciw  

3  głosy wstrzymuj ące si ę 

 

Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe uchwała Nr XXXVIII/518/2008 w sprawie  nabycia do 
gminnego zasobu nieruchomo ści zabudowanej działki nr 89 k. m. 21 o powierzchni  176m2 

poło Ŝonej przy ul. Katowickiej 4 w Czeladzi została prze z Radę podj ęta.  

 

Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

-  Kolejny projekt uchwały w sprawie nabycia do gminnego zasoby nieruchomości działki nr 133 
k. m. 21 o powierzchni 186 m2 połoŜonej przy ul. Kaczej w Czeladzi. 

-  Czy są pytania? 

-  Proszę o komentarz ze strony Urzędu poniewaŜ nie był ten projekt omawiany na komisjach. 
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W dyskusji udział wzięli: 

 

1. M. Jastrząb  -  Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami ( omawia projekt 
uchwały) 

2. A. Świątek  -  Radny 
3. M. Mrozowski  -  Burmistrz Miasta  

 

Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

-  Jeśli nie ma więcej pytań, kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały? 

 

GŁOSOWANIE  /obecnych 17 radnych, bez: M. Kity, W. Konderaka/ 

 

14  głosów za  

  0 głosów przeciw  

  3  głosy wstrzymuj ące si ę 

 

Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe uchwała Nr XXXVIII/519/2008 w sprawie nabycia do 
gminnego zasoby nieruchomo ści działki nr 133 k. m. 21 o powierzchni 186 m 2 poło Ŝonej przy 
ul. Kaczej w Czeladzi została przez Rad ę podj ęta.  

 

Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

-  Kolejny projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 54/1 k. m. 
13 o pow. 81m2 przy ul. Ogrodowej w Czeladzi. 

-  Czy są pytania? 

 

Rada Miejska nie zgłosiła uwag. 

 

Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

-  Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały? 

 

GŁOSOWANIE /obecnych 17 radnych, bez. M. Kity, W. Konderaka/ 
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17  głosów za  

  0  głosów przeciw  

  0  głosów wstrzymuj ących si ę 

 

Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe uchwała Nr XXXVIII/520/2008 w sprawie  

przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy cz ęści działki nr 54/1 k. m. 13 o pow. 81m 2 przy ul. Ogrodowej w 
Czeladzi została przez Rad ę podj ęta.  

 

Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

-  Kolejny projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 39/2 k.m. 
48 o pow. 220m2 przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. 

-  Czy są pytania? 

 

Rada Miejska nie zgłosiła uwag. 

 

Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

-  Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały? 

 

GŁOSOWANIE /obecnych 18 radnych, bez. M. Kity/ 

 

18  głosów za  

  0  głosów przeciw  

  0  głosów wstrzymuj ących si ę 

 

Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe uchwała Nr XXXVIII/521/2008 w sprawie 
przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy cz ęści działki nr 39/2 k. m. 48 o pow. 220m 2 przy ul. 
Nowopogo ńskiej w Czeladzi została przez Rad ę podj ęta.  
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Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

-  Kolejny projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działek nr: 48/2, 
49/2, 50/2, 51/2, 52/2, 53/2, k. m. 43 o pow. około 700m2 przy ul. Wojciechowskiego w 
Czeladzi. 

-  Czy są pytania? 

 

Rada Miejska nie zgłosiła uwag. 

 

Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

-  Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały? 

 

GŁOSOWANIE /obecnych 18 radnych, bez. M. Kity/ 

 

18  głosów za  

  0  głosów przeciw  

  0  głosów wstrzymuj ących si ę 

 

Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe uchwała Nr XXXVIII/522/2008 w sprawie 
przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy cz ęści działek nr: 48/2, 49/2, 50/2, 51/2, 52/2, 53/2, k. m. 43 o 
pow. około 700m 2 przy ul. Wojciechowskiego w Czeladzi  została przez Rad ę podj ęta.  

 

 

Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

-  Kolejny projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 32/14 k. m. 
41 o pow. 202m2 przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi. 

-  Czy są pytania? 

Rada Miejska nie zgłosiła uwag. 

Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

-  Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały? 
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GŁOSOWANIE /obecnych 18 radnych, bez. M. Kity/ 

 

18  głosów za  

  0  głosów przeciw  

  0  głosów wstrzymuj ących si ę 

 

Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe uchwała Nr XXXVIII/523/2008 w sprawie 
przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy cz ęści działki nr 32/14 k. m. 41 o pow. 202m 2 przy ul. 
Powsta ńców Śląskich w Czeladzi  została przez Rad ę podj ęta.  

 

Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

-  Kolejny projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 125/4 k. m. 
55 o pow. 12,50m2 przy ul. Norwida w Czeladzi. 

-  Czy są pytania? 

 

Rada Miejska nie zgłosiła uwag. 

 

Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

-  Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały? 

 

GŁOSOWANIE /obecnych 18 radnych, bez. M. Kity/ 

 

18  głosów za  

 0  głosów przeciw  

 0  głosów wstrzymuj ących si ę 

 

 

Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe uchwała Nr XXXVIII/524/2008 w sprawie 
przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy cz ęści działki nr 125/4 k. m. 55 o pow. 12,50m 2 przy  ul . Norwida  

w Czeladzi  została przez Rad ę podj ęta.  



 31

Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części działki nr 126 k. 
m. 55 o pow. 65m2 przy ul. Prostej w Czeladzi. 

-  Czy są pytania? 

 

Rada Miejska nie zgłosiła uwag. 

 

Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

-  Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały? 

 

GŁOSOWANIE /obecnych 18 radnych, bez. M. Kity/ 

 

18  głosów za  

  0  głosów przeciw  

  0  głosów wstrzymuj ących si ę 

 

Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe uchwała Nr XXXVIII/525/2008 w sprawie 
przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 126 k. m. 55 o pow. 65m 2  przy ul. Prostej w 
Czeladzi została przez Rad ę podj ęta.  

 

Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

-  Kolejny projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej w Czeladzi nr 
XXXVII/494/2008 z dnia 29 maja 2008r. 

-  Czy są pytania? 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 

1. S. Święch  -  Przewodniczący Rady 
2. J. Gamrat  -  Radca Prawny 
3. T. Kosmala  -  Radna 
4. A. Światek  -  Radny 



 32

Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

-  Jeśli nie ma więcej pytań, kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały? 

 

GŁOSOWANIE /obecnych 18 radnych, bez. M. Kity/ 

 

15  głosów za  

 1  głos przeciw  

 2  głosy wstrzymuj ące si ę 

 

Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe uchwała Nr XXXVIII/526/2008 w sprawie zmiany 
Uchwały Rady Miejskiej w Czeladzi nr XXXVII/494/200 8 z dnia 29 maja 2008r. została przez Rad ę 
podj ęta.  

 

Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

-  Kolejny projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmian Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Czeladź. 

-  Proszę o komentarz ze strony pana Burmistrza. 

-  Czy są pytania? 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 

1. M. Mrozowski  -  Burmistrz Miasta 
2. T. Kosmala  -  Radna 

 

Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

- Jeśli nie ma więcej pytań, kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały? 

 

GŁOSOWANIE /obecnych 17 radnych, bez. M. Kity, Z. Bazańskiej/ 

 

0  głosów za  
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15  głosów przeciw  

2  głosy wstrzymuj ące si ę 

 

Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe uchwała w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia 
zmian Studium uwarunkowa ń i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Czeladź 
nie  została przez Rad ę podj ęta.  

 

Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

-  Kolejny projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź w obszarze „Starego Miasta”. 

-  Czy są pytania?  

 

W dyskusji udział wzięli: 

 

1. A. Światek  -  Radny 
2. M. Mrozowski  -  Burmistrz Miasta 

 

Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

-  Jeśli nie ma więcej pytań, kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały? 

 

GŁOSOWANIE /obecnych 17 radnych, bez. M. Kity, Z. Bazańskiej/ 

 

   0  głosów za  

14  głosów przeciw  

   3  głosy wstrzymuj ące si ę 

 

Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe uchwała w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrze nnego miasta Czelad ź w obszarze 
„Starego Miasta” nie  została przez Rad ę podj ęta.  
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Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

-  Kolejny projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany planu miejscowego 
zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź przyjętego uchwałą Nr LXVI/1019/2006 
Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 19 kwietnia 2006r. 

-  Czy są jakieś pytania? 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 

1. M. Mrozowski  -  Burmistrz Miasta 
2. T. Kosmala  -  Radna 

 

GŁOSOWANIE /obecnych 18 radnych, bez. M. Kity/ 

 

18  głosów za  

  0  głosów przeciw  

  0  głosów wstrzymuj ących si ę 

 

Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe uchwała Nr XXXVIII/527/2008 w sprawie 
przyst ąpienia do sporz ądzenia zmiany planu miejscowego zagospodarowania pr zestrzennego 
miasta Czelad ź przyj ętego uchwał ą Nr LXVI/1019/2006 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia  19 
kwietnia 2006r. została przez Rad ę podj ęta.  

 

Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

-  Kolejny projekt uchwały w sprawie likwidacji zakładu budŜetowego pod nazwą Zakład 
InŜynierii Komunalnej. 

-  Czy są pytania? 

 

Rada Miejska nie zgłosiła uwag. 

 

Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

-  Kto z państwa jest za podjęciem uchwały? 
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GŁOSOWANIE /obecnych 18 radnych, bez. M. Kity/ 

 

14  głosów za  

  2  głosów przeciw  

  2  głosów wstrzymuj ący  

 

Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe uchwała Nr XXXVIII/528/2008 w sprawie likwidacji 
zakładu bud Ŝetowego pod nazw ą Zakład In Ŝynierii Komunalnej została przez Rad ę podj ęta.  

 

Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

-  Następny projekt uchwały w sprawie zmiany statutu Miejskiego Zarządu Gospodarki 
Komunalnej w Czeladzi. 

-  Czy są pytania? 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 

1. T. Kosmala  -  Radna 
2. M. Mrozowski  -  Burmistrz Miasta 

 

Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

-  Kto z państwa jest za podjęciem uchwały? 

 

 

GŁOSOWANIE /obecnych 17 radnych, bez. M. Kity, Z. Bazańskiej/ 

 

14  głosów za  

  2  głosy przeciw  

 1  głos wstrzymuj ący si ę 
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Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe uchwała Nr XXXVIII/529/2008 w sprawie zmiany 
statutu Miejskiego Zarz ądu Gospodarki Komunalnej w Czeladzi została przez R adę podj ęta.  

 

Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

-  Ostatni w tym punkcie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXIX/538/2004 Rady 
Miejskiej w Czeladzi z dnia 28 października 2004r. w sprawie uchwalenia statutu Gminy 
Miejskiej Czeladź. 

-  Przedstawia propozycje zmian. 

-  Czy są jakieś pytania, opinie? 

 

W dyskusji udział wzięli: 

1. G. Strączek  - Przewodnicząca Komisji Finansowo-BudŜetowej ( opinia Komisji pozytywna) 
2. A. Światek  - Radny  

 

Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

-  Kto z państwa jest za podjęciem uchwały? 

 

GŁOSOWANIE /obecnych 18 radnych, bez. M. Kity/ 

 

15  głosów za  

  3  głosy przeciw  

  0  głosów wstrzymuj ących si ę 

 

Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe uchwała Nr XXXVIII/530/2008 w sprawie zmiany 
uchwały nr XXXIX/538/2004 Rady Miejskiej w Czeladzi  z dnia 28 pa ździernika 2004r. w sprawie 
uchwalenia statutu Gminy Miejskiej Czelad ź została przez Rad ę podj ęta.  

 

Dot. pkt. 10 – porz ądku obrad Sesji  

 

Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

-  Przechodzimy do punktu 10 tj. spraw bieŜących.  
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-  Odczytuje harmonogram delegacji zagranicznych. 

-  Odczytuje pismo radnego Francikowskiego dot. rezygnacji z członkostwa w Komisji Rozwoju. 

-  Odczytuje pismo pani Wiesławy Kozieł. ( dot. moŜliwości wykupu dzierŜawionej działki). 

 

W dyskusji udział wzięli: 

1. M. Jastrząb -Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami. 
2. M. Kędzierski- Radny 
3. S. Święch- Przewodniczący Rady 

 

-  Odczytuje odpowiedź na pismo skierowane do Państwa Sołtysik . 

-  Odczytuje pismo pani Mirosławy Budnej. 

-  Proszę zgłaszać do Biura Rady państwa urlopy.  

 

 

Dot. pkt. 11 – porz ądku obrad Sesji  

 

 

Sławomir Święch - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

-  Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam XXXVIII Sesję Rady Miejskiej. 

 

                   PRZEWODNICZĄCY  

                         Rady Miejskiej w Czeladzi  

 

                                                                                                              Sławomir Święch  

Protokołowały: 

 

A. Pilarek 

E. Augustyniak 
 
 


